
Zápis z členské schůze  
Společenstva výrobců a prodejců zdravotnických prostředků, o.s. 

 
 

Termín konání: 22.3.2012 
Místo konání:  Na Perštýně 6, Praha 1 
Přítomni:  dle prezenční listiny 
Omluveni:   
Hosté:   ing.Menšíková, BVV 
 
Schůzi zahájila a řídila Šárka Dvořáková 
 
 
Program: 

1. Informace o průběhu jednání na MZČR  
(cenový předpis, zákon o zdravotnickém prostředku, kategorizace ZP) 
Cenový předpis stále platí v původní podobě, změny se očekávají. 
MZČR podmínilo některé změny dohodou mezi účastníky jednání (VZP a SVPZP). 
VZP podmínilo souhlas se změnami úpravou podmínek Smlouvy o cirkulaci 
v neprospěch firem. SVPZP přistoupilo na podmínky pojišťovny za příslibu zrušení 
degresní přirážky u sk. 07. VZP však dosud souhlasné stanovisko na MZČR 
nedoručilo.Zástupci SVPZP se účastnili jednání na VZP ohledně změn ve Smlouvě o 
cirkulaci. Tyto změny jsou spíše formálního charakteru a VZP sdělila při jednání i 
návrh změny předávaných dokladů dodavateli směrem k VZP. Zástupci Společenstva 
ke Smlouvě neměli námitek. VZP navrhla změny sazeb za cirkulaci a servis, některé 
sazby zprůměrovala (např. servis mech. a el.vozíků), všechny sazby poté navýšila 
v návrhu o změnu DPH. Tyto sazby byly zástupci Společenstva rovněž 
odsouhlaseny. Jako poslední – navrhla VZP nové sazby za dopravu, předložila návrh 
cenových pásem. Zástupci tento návrh nepřijali, neboť není v praxi reálný. VZP 
přislíbila další návrh či postup jak tyto sazby upravit. Společenstvo přislíbilo 
součinnost. 

2. Informace z jednání na MPSV a z jednání Krajského úřadu práce ohledně 
výběrových řízení a zapůjčování zdravotnických prostředků (schodolezy, závěsné 
systémy, plošiny atd) přednesla Blanka Nováková. 

3. Výzva členům ke splnění oznamovací povinnost dle zákona 336/2004 Sb.  
Termín do konce června, nesplnění oznamovací povinnosti již může být pokutováno. 
Metodický postup je srozumitelně popsán na webových stránkách MZČR. 
Pro oznámení výrobku je povinné použít mezinárodní oznamovací kódy GMDN, 
případně UMDNS (placená databáze, často se mění). Tyto kódy jsou prý v platném 
znění zdarma uvedeny na webových stránkách Kuvajtského ministerstva 
zdravotnictví. 

4. První jednání na MZČR o kategorizaci ZP proběhne 26.3.2012 a týká se skupin 1,2,3 
5. V následujících týdnech se očekává jednání společné pro skupiny 4,5,6. Byli vybráni 

koordinátoři  pro jednotlivé skupiny (sk.4-p. Krůdlová, sk.5-MUDr.Rejmontová, sk.6-
p.Krudenc, Mgr.Jura). Počet účastníků jednání je limitován. 

6. Byly přijaty 2 žádosti o přijetí nových členů: SABRIX s.r.o. a MUDr.Pavel Čelakovský. 
Zástupci firem v krátkém vystoupení seznámili účastníky s činností svých firem. Poté 
bylo jejich přijetí jednomyslně odhlasováno. 

7. Svaz zdravotních pojišťoven přiděluje zdravotnickým prostředkům nové kódy nad 
rámec VZP (pokud nemají přidělen kód VZP). Na webových stránkách je možné se 
zaregistrovat, SZPČR pravidelně rozesílá nové informace. Na stránkách OZP je také 
uveden číselník, který obsahuje kódy jak VZP, tak nové – svazových pojišťoven 

8. Příští členská schůze je plánována na červen. Je potřeba doplnit představenstvo o 
nové aktivní členy. Představenstvo žádá o návrhy kandidátů.V současné době je 
mnoho aktivit Společenstva, ke kterým je potřeba nejen příprava, ale i časová 



náročnost. Je zřejmé, že vzhledem k dalším avizovaným legislativním změnám bude 
příští období náročné a bude-li Společenstvo chtít být v centru tohoto dění,musí být 
provozuschopné a musí reagovat na případné požadavky státních orgánů, či 
oponovat návrhy velmi rychle. 

9. Situace BVV- Byl zhodnocen průběh jednání s BVV v posledních letech ohledně 
změny termínu a četnosti veletrhu Medical Care Brno/Rehaprotex. Bylo přislíbeno, že 
veletrh bude organizován pouze jednou za dva roky, ale k velkému překvapení je 
opět zařazen do plánu na říjen 2012. Žádný z přítomných členů na schůzi nevyjádřil 
souhas s konáním veletrhu letos na podzim a žádná firma zúčastněná schůze 
neplánuje vystavovat. 
Zástupci BVV žádali místopředsedkyni o krátkou schůzku k tomuto termínu veletrhu, 
ale i k jeho budoucnosti.Ing. Menšíková byla p. Dvořákovou pozvána na dnešní 
schůzi ta souhlasila se schůzkou představenstva po ukončení schůze. Na této 
schůzce zástupci představenstva přednesou znovu stejný požadavek – veletrh 
jedenkrát za dva roky v jarním termínu. 

10. Bylo odhlasováno, že se firma AMICI z důvodu dlouhodobé nemoci majitelky 
(s ohledem na léta práce pro SVPZP) stává stejně jako v roce 2011 pro rok 2012 
čestným členem SVPZP. 

11. Diskuze 
12. Závěr schůze 
 

 
Schůzka se zástupkyní - ing.Menšíkovou – názor SVPZP byl přetlumočen. Ing. 
Menšíková navrhla některé další možnosti (nyní pouze jako vizi jejího týmu) a požádala o 
součinnost a společné jednání ohledně současného i budoucích veletrhů zdravotnických 
prostředků a služeb. Představenstvo souhlasilo a bude očekávat podněty a aktivitu ze 
strany BVV. 
 
 
Zapsala: ing.Tichá, Dvořáková 


